

加東 7 天經典遊

8 點出發，行程更舒適
 暢遊加東 3 大名城 - 渥太華、蒙特利爾、魁北克
 保證住宿 1 晚首都渥太華，1 晚蒙特利爾
 遊覽世界 3 大千島之一 - 加拿大省千島
 遊覽世界著名風景區 - 尼亞加拉大瀑布
 遊覽藍山度假村，探索桃園仙洞
 多倫多市中心深度遊

尊享小團
 採用 15 座高頂豪華奔馳
 配備無線上網

第 1 天 原居地 - 多倫多

抵達多倫多皮爾遜國際機場，24 小時由專人迎接並送往酒店休息。
 (限每房免費接機一次)

酒店：Edward Hotel, Hilton Garden Inn 或同級

第 2 天 多倫多 - 京士頓 - 渥太華

早上乘坐豪華專車前往加國古都京士頓，途徑市政府大會堂，十八世紀英式燈塔，最古老火車頭，加拿大皇家軍事學院，皇后大學及第一任總理故居等。午餐後前往加國首都渥太華，參觀有百年歷史的國會大廈(外觀)，途經總理府，總督府等。安排參觀加拿大人民歷史博物館(自費)，體驗加國文化、人民歷史及乘坐【首都號】遊船(自費)暢遊渥太華運河。晚餐後入住當地酒店。

酒店：Sandman, Hampton Inn 或同級

第 3 天 渥太華 - 魁北克 - 蒙特利爾

早上乘車前往參觀傳統楓樹糖漿園，享受豐富傳統楓樹糖漿餐(自費)。隨後到達魁省省府魁北克市，城內充滿濃厚歐陸色彩，古炮、馬拉車、古城牆、廣場銅像、藝術畫廊等。團友可登上 31 層觀景台(自費)，飽覽魁北克舊城全景。傍晚時候返回蒙特利爾，晚餐後入住當地酒店。

酒店：Sandman, Hampton Inn 或同級

第 4 天 蒙特利爾 - 千島風景區 - 多倫多

早上前往參觀蒙特利爾聖母院(入內需捐獻，視乎教堂安排)，其設計巧奪天工，是北美歷史最悠久的教堂之一。之後參觀位於皇家山上全北美最大教堂 - 聖約瑟大教堂(入內需捐獻)。隨後參觀奧林匹克世運村，乘坐雙層纜車登上世界最高的斜塔 - 蒙特利爾斜塔(自費)，俯瞰整個城市風景。午餐後前往安省千島風景區，遊覽世界 3 大千島之一 - 加拿大省千島，乘坐遊船(自費)欣賞千島迷人的風景。約黃昏後回到多倫多。

酒店：Edward Hotel, Hilton Garden Inn 或同級

第 5 天 多倫多 - 尼亞加拉大瀑布 - 多倫多

早上乘車前往世界著名的旅遊景點 - 尼亞加拉大瀑布。馬蹄型大瀑布一瀉五十公尺直入谷底，猶如萬馬奔騰，水聲震耳欲聾，令人嘆為觀止！而美國瀑布及清秀的新娘面紗瀑布更可增添大瀑布的氣勢。瀑布區內的著名的 Imax 大電影(自費)令您更深入了解大瀑布的歷史。團友可以登上雲霄塔觀景台(自費)俯瞰大瀑布，乘坐瀑布游船(自費)近距離欣賞瀑布。在回程的途中參觀安省著名的冰酒廠，品嚐及特價購買冰酒。並參觀人蔘場購買加拿大特產花旗蔘。於黃昏時結束愉快的一天遊。

酒店：Edward Hotel, Hilton Garden Inn 或同級

第 6 天 多倫多 - 藍山 - 多倫多

早上乘車前往著名度假勝地 - 藍山度假村，其位於尼亞加拉斷崖之上，在這裡可以俯瞰整個喬治亞灣的南岸。首先前往桃園仙洞(自費)，探索古老岩層的奧秘，觀賞著名的點將台，華盛頓頭像石，平衡石等岩洞奇景。之後可於安省最長的人行吊橋(126 米)(自費)，遠眺安省著名楓林湖泊。午後團友可以在度假村悠閒散步，度假村裡有很多獨特的商店和不同風味的美食。亦可以乘坐纜車(自費)登上尼亞加拉斷崖頂端，所有美景一覽無遺。傍晚時分返回多倫多。

酒店：Edward Hotel, Hilton Garden Inn 或同級

第 7 天 多倫多市區深度遊

早上乘車前往多倫多市中心。首先參觀多倫多著名地標建築 CN Tower(自費)，為世界上第五高的自立式建築物，在塔上瞭望台可觀賞到安大略湖和多倫多市全景。或者參觀裡普利水族館(自費)，館內擁有北美最長的水下觀景隧道，和超過 20000 個水生動物。隨後前往多倫多皇后碼頭搭乘遊船(自費)暢遊安大略湖，從另一角度欣賞繁華的多倫多商業中心。午後前往參觀卡薩羅馬城堡(自費) - 北美最大的私人住宅，很有特色的小古堡。於黃昏時結束愉快的一天遊，送往皮爾遜國際機場或指定地點。

* 建議預訂 8 點半後回程航班

* 接機集合地點

1 號候機樓

國內航班接機：接機大堂的 Tim Hortons 咖啡店外
 國際航班接機：接機大堂的諮詢中心，星巴克咖啡店旁

3 號候機樓

國內接機：接機大堂的賽百味快餐店外
 國際接機：接機大堂的諮詢中心

出發日期：天天出發 (4 月至 10 月)

	四人房	三人房	雙人房	單人房
每人團費	\$678	\$768	\$948	\$1478
已包括稅 13%	\$766.14	\$867.84	\$1070.24	\$1670.14

每人限帶手提及寄貨行李各一件；額外行李附加費每件 CAD\$35。
 3 或 4 人房均以共用一房兩床。
 團費不包括膳食，景點門票及司機導遊小費。
 接機小費每人加元 \$7，旅遊團小費每人每天加元 \$14
 4 人起可獨立成團，另加 15% 附加費
 報名細則及責任問題，請參閱附表。



您的特約代理：

Canada East 7 days Tour

- Explore the three most exciting cities in Canada east - Ottawa, Montreal and Quebec
- Guarantee one night stay in Ottawa and Montreal
- Enjoy the most extraordinary natural scenery in Canada - Thousand Islands
- Visit the amazing Niagara Falls
- Explore Blue Mountain Village
- Toronto city tour

Day1 Hometown — Toronto

Arrive at Toronto Pearson International Airport, transfer to Hotel.
(24 hours free transfer, one free transfer per room)
Hotel: Edward Hotel, Hilton Garden Inn or Similar

Day2 Toronto — Kingston — Ottawa

Depart to Kingston in the morning, the city with 300 years of history. Pass by the oldest locomotive, Government buildings, Royal Military College, Queen's University, and first prime Minister's residence. Then transfer to Ottawa - the capital city of Canada. Pass by historical Parliament Hill, the residences of the Governor General and Prime Minister etc.
Explore Canadian Museum of History (Fee applied) and take the cruise to discover Ottawa river. Accommodation at local hotel.
Hotel: Sandman, Hampton Inn or Similar

Day3 Ottawa — Quebec City — Montreal

Depart in the morning, visit the famous Quebec Maple Farm and enjoy a traditional meal (Fee applied). Then transfer to Quebec City, you can experience the French culture and the historical significance of Quebec City along with its military presence. Then enjoy panoramic view on the 31st floor observation deck (Fee applied). Transfer back to Montreal in the late afternoon. Accommodation at local hotel.
Hotel: Sandman, Hampton Inn or Similar

Day4 Montreal - Thousand Islands — Toronto

In the morning, proceed to Notre Dame Basilica (Donation, subject to availability) - an epic symbol of French Culture. Also visit St. Joseph's Oratory which is located at Mount Royal (Donation), one of the largest churches in North America. Then transfer to Olympia village, explore Montreal tower (Fee applied). After lunch, visit one of three largest thousand islands in the world - The Canada Thousand Islands. Enjoy a pleasant boat cruise (Fee applied) and discover the various islands through the narrow waterways. Arrive Toronto at dusk.
Hotel: Edward Hotel, Hilton Garden Inn or Similar

Day5 Toronto — Niagara Falls — Toronto

Depart in the morning and get ready for an experience of a lifetime to be amazed by the massive waterfalls, located on the Niagara River straddling the international border of the United States and Canada. Afterward, take a scenic route through the vineyards for ice wine tasting, variety of ice wines are also available for souvenirs. Then we are going to visit Ginseng farm in the southwestern Ontario, the high quality North American ginseng are the best gift for your friends and family. Return to designated location at dusk.
Hotel: Edward Hotel, Hilton Garden Inn or Similar

Day6 Toronto — Blue Mountain — Toronto

Transfer to Blue Mountain Village in the morning. It is situated on a section of the Niagara Escarpment about 1 km from Nottawasaga Bay and is a major destination for skiers from southern Ontario. First, explore Scenic Caves (Fee applied) and enjoy the Panoramic View on the Suspension Bridge (Fee applied). After lunch, have a leisure stroll at the village or experience a scenic Gondola Ride (Fee applied) up the mountains. Arrive Toronto at the dusk.
Hotel: Edward Hotel, Hilton Garden Inn or Similar

Day7 Toronto city tour

Depart in the morning. First off, visit the famous landmarks in Toronto. The CN Tower (Fee applied), is the world's fifth tallest free-standing buildings. Enjoy the views of Lake Ontario and the City of Toronto through the lookout tower. Or visit the Aquarium (Fee applied), immerse yourself in a world of 20,000 aquatic animals and discover your own underwater adventure. Then enjoy a pleasant boat cruise (Fee applied) to discover the Centre island. Afterwards, pass through to the University of Toronto, Chinatown, and City Hall. Transfer to Toronto's famous landmark CASA LOMA (Fee applied) - North America's largest private residence. A very unique little castle with a staggering level of luxury, the exterior garden proves even more memorable. Transfer to airport or designated drop off points.

*Suggest return flight after 8:30PM

* Airport meeting point

Terminal 1

Domestic flight: at Arrival Hall - Tim Hortons

International flight: at Arrival Hall - Guest information centre

Terminal 3

Domestic flight: at Arrival Hall - Subway restaurant

International flight: at Arrival Hall - Guest information centre

Departure : Daily departure (Apr to Oct)

	Quad	Triple	Double	Single
Tour Fare P.P	\$678	\$768	\$948	\$1478
Include Tax 13%	\$766.14	\$867.84	\$1070.24	\$1670.14

- Limited to one medium suitcase and one carry-on luggage per person. A surcharge of CA\$35 for each additional piece of luggage applies.
- Triple Room and Quad Room are to be shared with two double beds.
- Tour fare does not include meals, admission fee of attraction and gratuities to driver and tour guide.
- Airport transfer gratuities \$7 per passenger, tour gratuities \$14 per passenger per day.
- Please read "Specific Rules & Responsibilities".

Your Travel Agent: